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PROTOKÓŁ NR 0012.12.11.2017  z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej   Rady Miasta w dniu 27 listopada 2017r.   Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala 130A czas posiedzenia: godz. 12.00-13.35 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie    z załączonymi listami obecności.  Porządek obrad  
1.  Otwarcie posiedzenia. 
2.  Przyjęcie porządku obrad.  
3. Przygotowanie do akcji zima.  4. Budżet Miasta na 2018r. 

• Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 Projekt uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2018 rok, 
5. Sprawy bieżące: 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój,  

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok, 

 Projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają           
z upływem 2017 roku oraz ustalenia planu finansowego tych 
wydatków, 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2018 roku 
stawek opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych               
z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów 
powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia pojazdu,                      
a następnie odstąpienia od jego usunięcia, 
  

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki opłaty                    
za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 
 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu               

i wyrobów zawierających azbest dla Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 
2017-2031”, 

     
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu 

gminnego Miasta Jastrzębie-Zdrój od osoby prawnej prawa 
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własności nieruchomości gruntowej zabudowanej budynkiem 
usługowo-handlowym położonym przy ul. Pszczyńskiej 142                        
w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu 
gminnego Miasta Jastrzębie-Zdrój od osób fizycznych prawa 
własności nieruchomości gruntowych położonych przy ul. Komuny 
Paryskiej w Jastrzębiu-Zdroju,  
 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 
przetargu nieograniczonego nieruchomości gruntowej zabudowanej 
stanowiącej własność Miasta Jastrzębie-Zdrój położonej przy                     
ul. Ogrodowej 20, 

 
 Pismo mieszkańców ul.Okrzei i ul.Młyńskiej z dnia 13 listopada 

2017r. w sprawie rzetelnej analizy nowego poprawionego projektu 
uchwały, 

 
 Pismo z dnia 24 listopada 2017r. w sprawie opiniowania projektu 

planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego obszaru 
położonego przy ul.Rolniczej w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego 
symbolem Bz93, 

 
 Pismo z dnia 24 listopada 2017r. w sprawie opiniowania projektów 

planów miejscowych zagospodarowania przestrzennego obszarów 
położonych przy:  

-  ul.Wodzisławskiej w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego symbolem C92, 
-  ul. Mikołaja Reja w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego symbolem Sz94, 
- ul.1 Maja w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego symbolem C95,                          
- skrzyżowaniu Alei Józefa Piłsudskiego i ul.A.Bożka w Jastrzębiu-
Zdroju oznaczonego symbolem C96. 
 

6. Wolne głosy i wnioski.  7. Przyjęcie protokołów z dnia 25 września 2017r. oraz 23 października 2017r.  8.  Zakończenie posiedzenia. 
 Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 
Otwarcia posiedzenia dokonał pan Stefan Woźniak– Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej.  
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  
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Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: za-4, przeciw–0, wstrzymujących się–0.   Ad.3.  Przygotowanie do akcji zima.  Zastępca Prezydenta Miasta Janusz Buda przedstawił aktualne informacje                      na temat przygotowań do akcji zima w naszym mieście.  Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  Ad.5. Sprawy bieżące: 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki opłaty                    

za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
 Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Janusz Buda– Zastępca Prezydenta Miasta, oraz Honorata Uchto–Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej.  Ryszard Piechoczek-radny RM Chodzi o zwiększenie punktów odbioru odpadów zielonych, czy Miasto planuje w przyszłości więcej punktów powiedzmy w Ruptawie, bo więcej ludzi chciałoby wywozić, ale czasowo trzeba godzinę poświęcić, żeby odwieźć do PSZOK-u w Szerokiej. Punkty w Moszczenicy, czy w Bziu?  Janusz Buda– Zastępca Prezydenta Miasta Żeby takie miejsca powstały, to po pierwsze musimy mieć też w miejscowym planie przewidziane. Natomiast docelowo, bo w tej chwili ogłoszony jest przetarg i 11 grudnia, jeżeli się nic nie zmieni, to otwieramy na PSZOK, na prowadzenie przez podmiot zewnętrzny i wiemy o tym, że to są też określone miejsca.                Nie w każdym miejscu można tego typu działalność prowadzić. Zobaczymy, na razie jest przez Transgór prowadzone i w GPZON-ie u p.Krakowskiego tam też są odpady zielone oczywiście w limitowanej wielkości. Czy w perspektywie czasu będzie można robić mobilne? Zobaczymy, bo na razie to jest kwestia tego, że w perspektywie czasu mamy wpisane w budżecie i również kwestia budowy naszego punktu selektywnego zbierania odpadów komunalnych. Rozważaliśmy też, ale to jest kwestia miejsca obsługi. W tych funkcjonujących regulacjach naszych uchwał na razie nie przewidujemy. Na razie będą dwa punkty i to tez jest jakiś krok do przodu. Planujemy jeszcze inne udogodnienia, ale na razie jesteśmy na etapie koncepcyjnym.  Ryszard Piechoczek-radny RM Jeszcze kwestia działalności do godziny 14.00, czy 15.00 w Szerokiej, bo tam jest jeden dzień do 19.00 i nie pamiętam chyba w poniedziałek, ale czy  ewentualnie drugi dzień dodatkowo, żeby był gdzieś koło czwartku? Ponieważ często w tygodniu jest tak, że ludzie pracują, a potem po pracy przychodzą i biorą się za koszenie, dają worki ok.18.00, a potem się okazuje, że musiałoby to przez cały tydzień stać, żeby to zawieźć.  Honorata Uchto–Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Punkty funkcjonują w zasadzie od 2013r. i nawiążę do poprzedniego tj.do centralizacji, ponieważ nie chodzi tutaj o ustalanie punktów w każdej części 
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miasta, bo to generuje dodatkowe koszty które wpływają na opłaty, jakie ponoszą mieszkańcy. Natomiast, koszty utrzymania takiego obiektu, który musi spełniać pewne wymagania wynikające z ustawy i też ponosi dosyć wysokie koszty. Natomiast jeżeli chodzi o godziny? Analizując to, co tak naprawdę od 2013r. obserwujemy, to do przetargu dajemy zawsze minimum godzin które faktycznie wpisują się w godziny przyjazdu mieszkańców do punktu. Natomiast zawsze kryterium, a przynajmniej w ostatnim okresie kryterium podlegające ocenie, to dodatkowa ilość godzin. Staramy się ustalać czas letni i czas zimowy                 z tego względu, że chociażby zimą wcześniej zapada zmrok, co generuje, że jednak większość mieszkańców korzysta bądź z soboty, albo z godzin dopołudniowych. Dopasowujemy te godziny również do funkcjonowania GPZON-u z uwagi na to, że jest drugi punkt, żeby nie wprowadzać już dodatkowych godzin różnicowanych pomiędzy punktami, staramy się je dopasować. Na tę chwilę minimum jest przewidziane i tak, jak powiedziałam, że w kryterium są też dodatkowe godziny, ale od poniedziałku do piątku, ponieważ w soboty są dwa razy w miesiącu. Tak, jak powiedziałam GPZON od godziny 8.00 do godziny 12.00 i jest możliwość również w sobotę. Jeżeli będą oferty korzystne, to wtedy dopracowujemy również na podstawie wcześniejszych doświadczeń te godziny, do faktycznego zapotrzebowania. Generalnie staramy się je dopasować.  Tadeusz Markiewicz-radny RM Chciałem zapytać, bo w tej chwili będą ujednolicone stawki i rozumiem, że pojazd jadący będzie obsługiwał budownictwo wielorodzinne i jednorodzinne? Do tej pory było w ten sposób, że jeździł, ale zarazem mówiliśmy, czy pani Naczelnik mówiła, że jest to na tyle korzystne, ze możemy dokładnie określić ilość odpadów, które oddają poszczególne nieruchomości. Nie tylko objętościowo                    z pojemnika, bo wioząc na instalatornię, tam ważą tzn. jest ilość ton. Jaka teraz będzie możliwość określenia tej sytuacji, bo nie będzie możliwe określenie, ile oddały dane nieruchomości? Jak teraz będziemy prowadzić ewidencję, ile rzeczywiście oddały nieruchomości?   Honorata Uchto–Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej. Nigdy nie wiedzieliśmy, ile dokładnie oddały nieruchomości z tego względu, że…  Tadeusz Markiewicz-radny RM Nie z danej nieruchomości, tylko z grupy nieruchomości, z domów jednorodzinnych, z rozproszonego budownictwa, ze sklepów?   Honorata Uchto–Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej. Tak, do tej pory mogliśmy oszacować, ile jest mniej więcej odpadów                             z poszczególnych grup zabudowy, a teraz nie będzie takiej możliwości. Mamy za sobą dwa lata doświadczenia i będziemy to liczyć proporcjonalnie do tego, co zostało wytworzone przez okres umowy obowiązującej w latach 2015-2016. Nie zmienia to faktu, że nie jesteśmy w stanie to oszacować…  Tadeusz Markiewicz-radny RM Pojemnikowo.  Honorata Uchto–Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej. Pojemnikowo też nie do końca, ponieważ tak, jak sam pan zauważył rodzaje odpadów są różne, a co za tym idzie, różna jest waga. Natomiast generalnie jeżeli mamy zabudowę wielorodzinną, wiemy jakie są to procenty. Natomiast jest to potrzebne, bo płacimy za odbiór i zagospodarowanie wszystkich odpadów, 



5 
 

więc to, co potrzebowaliśmy już uzyskaliśmy dla celów statystycznych, ale również dla określenia innych parametrów.   Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 Ad.4. Budżet Miasta na 2018r.  

• Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  Panie Prezydencie, proszę mi powiedzieć ponieważ składałem interpelację odnośnie realizacji pomnika Henryka Sławika w Szerokiej tam, gdzie się urodził              i wychowywał. Dostałem od pani Prezydent podpisaną odpowiedź na interpelację i dodatkowo jeszcze pismo, że w roku 2018 będzie planowana budowa pomnika. Proszę mi pokazać w budżecie, gdzie jest zapis budowa pomnika?  Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Przede wszystkim trzeba rozpocząć od tego, że uchwała którą podjęła Rada Miasta wskazując miejsce, w którym pomnik ma się znajdować, wskazywała miejsce, którego nie jesteśmy właścicielem. Więc, to jest parking przy kościele                i to jest teren plebanii i to miejsce zostało w uchwale wskazane, ale rozpoczęliśmy rozmowy z księdzem.  Tadeusz Gorgol-radny RM Potem, jak pan skończy poproszę, żeby odpowiedziano tutaj, które z tych wniosków, które składała Komisja do budżetu, zostały uwzględnione w budżecie?  Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Dobrze.  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  Panie Prezydencie, uchwała…  Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Uchwała oczywiście jest, ale proszę zobaczyć numer działki i ta działka jest…  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  To jest działka Urzędu Miasta, gdzie jest parking Urzędu Miasta i gdzie Urząd Miasta robił parking przy parafii i przy... Tutaj jest druga i trzecia mapka, a tutaj jest ogólna mapka duża. Panie Prezydencie, proszę nie mówić radnym, że to nie jest teren Miasta. To jest teren Miasta…  Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Niestety nie jest.  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  Parking, który jest na Szerokiej przy ul.Powstańców, to jest teren Miasta.  Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Niestety, nie jest.   
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 Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  To jak przeszła uchwała?  Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Proszę się mnie nie pytać. 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  Kogo mam pytać? Panie Prezydencie pana pytam. 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Jak przeszła uchwała? Przepraszam, akurat byłem radnym i też może 
głosowałem za tą uchwałą, ale dobrze zostawmy to... 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  Nie, tak nie jest, że zostawmy to. Skoro jest odpowiedź pani Prezydent, że w 2018r. będzie pomnik tam, gdzie jest wskazany i gdzie jest uchwała, gdzie jest numer działki…  Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  To proszę dać mi skończyć. Wskazałem tylko jeden problem, który się pojawił, że uchwała Rady Miasta nie wskazywała miejsca, którego jesteśmy właścicielem, ale rozpoczęliśmy rozmowy z księdzem na ten temat i te rozmowy są pozytywne. Jak najbardziej proboszcz zgadza się, żeby tam powstał pomnik i wskazał nawet miejsce. Jesteśmy w trakcie koncepcji, chociaż na razie te rozmowy w ostatnim czasie były i to analizujemy. Ogłosimy konkurs na pomnik i ten pomnik będzie stał. Pomnik Henryka Sławika, bo tego dotyczy uchwała.   Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  Panie Prezydencie, czy mogę coś panu przeczytać?  
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Proszę. 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji   „Ustala się lokalizację pomnika w obszarze Szeroka, w obrębie Szeroka na kilometr czwarty na działce oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków numerem 352/10”. To jest działka 352/10 Urzędu Miasta, tak?  
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Jeżeli mówimy o parkingu przy ul.Powstańców… 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  Tak. 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  W nieregularnym kształcie trójkąta, to nie jest Miasta. 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  Nie jest Miasta? 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Nie jest Miasta. 
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Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  Ten parking robiło Miasto. 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Przepraszam, przypomnę historię tej uchwały. Na początku był wskazany inny zupełnie i na sesji dyskutowaliśmy nad tym, że jednak pomnik Henryka Sławika powinien się znaleźć…  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  W Szerokiej. 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Jak najbardziej w Szerokiej, bo wskazane były inne miejsca, a tym bardziej przy jego domu, bo były jeszcze inne lokalizacje. Była lokalizacja przy szkole i tą lokalizację uznali wszyscy za najlepszą, ale niestety nie jesteśmy właścicielem tego gruntu. Wtedy chyba nikt tego nie sprawdził? Nie wiem, trudno mi w tej chwili mówić, ale tak, jak mówię pracujemy nad koncepcją, wskazane mamy miejsce w którym miejscu ma to stanąć.  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  Co z tego, że koncepcja jest, jak pieniędzy tutaj nie ma?  Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  W tej chwili nie ma, ale będą.  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  Na razie nie ma, a pan mówi panie Prezydencie, że będą? 
Tadeusz Gorgol-radny RM Może to pytanie, które zadałem?  Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Nie jestem w stanie teraz zweryfikować, nie znam na pamięć wniosków które 
Komisja składała. Nie wiem, czy pani Naczelnik? 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Mam spisane wszystkie wnioski. Z tym, że nie są spisane tak, jak by były Komisji, tylko z danymi działami i możemy przejść przez to i wyszukać wnioski Komisji, jeżeli nie macie panowie tego wniosku?  Tadeusz Gorgol-radny RM Żeby było krócej, to zapytam, bo składałem wnioski do budżetu                             o ograniczenie ilości wywozu ścieków z posesji i ciekawy jestem, żeby to przeliczyć na ilość mieszkańców? Mówimy tutaj o pewnych równościach i np. mieszkam we dwójkę w domu z żoną i nikt więcej tam nie mieszka i mam obowiązek cztery razy w roku ścieki wywozić i w zasadzie czasami wywożę połowę zbiornika i stąd ten wniosek. Chciałbym zapytać, czy to zostało                          w projekcie budżetu uwzględnione? Przeliczyć na ilość mieszkańców.  Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji To akurat nie jest temat do projektu budżetu, tylko raczej do uchwały, ale tutaj odpowiedź według mnie nie jest aż tak trudna. Każdy ma u siebie licznik wody tj.wodomierz i jeżeli nie mamy drugiego licznika tzw. wody bezpowrotnie zużytej, 
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to musimy tyle ścieków wywieźć, ile nam wskazuje zużycie wody. Kiedyś był współczynnik, ale tego już nie ma, to zniknęło z przepisów.   Tadeusz Gorgol-radny RM Mamy tą uchwałę, która zobowiązuje cztery razy w roku indywidualne budynki do wywozu tych ścieków?   Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Niezależnie, ile razy powinno się w ramach usług… żądać rachunku za ilość ścieków równą zużytej wodzie. Wtedy wiem, że zbiornik jest bezodpływowy itd.  Tadeusz Gorgol-radny RM Mówiła pani, że jakaś osoba na ul.Dąbrowskiego wstrzymała trochę pracę? Czy 
chodzi o pana ****? 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Nawet jakbym wiedziała, to nie powiem nazwiska. 
Tadeusz Gorgol-radny RM Dlaczego nie? 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Jest ochrona danych osobowych. 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Ochrona danych osobowych i niestety nazwiska nie możemy. Tam był w dwóch miejscach problem.  
Tadeusz Gorgol-radny RM Mnie to dziwi i dlaczego pytam? Ponieważ usłyszałem, że był protest i w swoim czasie sprawa została załatwiona i jakby nic więcej nie było, a teraz wyskakuje jakaś sprawa?  Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Nie było więcej, ta sprawa na etapie złożenia wniosku po badaniu sprawy wyszło, że działka która  stanowi jest podzielona w trybie spec ustawy, jako przyszły pas drogowy i właściciel działki prowadzi z własnej inicjatywy własne postępowanie. Niezależne od tego i pewnie nie wiedział nawet, że od postępowania w trybie spec ustawy, chcąc działkę jeszcze raz podzielić.  Tadeusz Gorgol-radny RM Czy jest jeszcze jakiś termin, do którego ma to zrobić?  Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Jak skończy się postępowanie które trwa, to może być wszczęte postępowanie dotyczące w trybie spec ustawy…   
****  Informacje zawarte w protokole podlegają ochronie na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy  o dostępie do informacji publicznej (Dz.U 2016 poz. 1764)        
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Tadeusz Gorgol-radny RM Wzdłuż ul.Dąbrowskiego koło domu pana **** cieknie woda, a z rozmowy z nim wiem, że pani była poinformowania przez nich i zna temat i zobowiązała się w jakiś sposób to tam rozwiązać, więc tylko przypominam.  Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Chcę powiedzieć, że dzisiaj w trakcie budowy domu w tym rejonie zostały przerwane dreny i cała woda w tej chwili ucieka na ulicę. Badaliśmy, czy to czasem nie jest woda wodociągowa, nie jest. To jest woda z drenów i dzisiaj służby tam pojechały, żeby to tymczasowo, do czasu przebudowy ul.Dąbrowskiego ująć w jakieś korytko, czy cokolwiek, żeby to na drogę przed zimą nie ciekło.  Tadeusz Gorgol-radny RM Jeszcze jedna sprawa, trzy tygodnie, albo miesiąc temu huragan, który przeszedł nad Jastrzębiem pod koniec ul.K.Paryskiej zerwał linię wysokiego napięcia. Przyjechała straż, służby i szybko zareagowali, a nawet prasa się rozpisywała, ale rozwiązanie było takie, że do dnia dzisiejszego ostatnia lampa nie świeci, a przewód linii elektrycznej jest zawinięty ładnie w kółko i trochę wyżej powieszony na słupie. Informowaliśmy i sąsiad informował Straż Miejską, notabene jeżdżą tam prawie co drugi dzień i podobno wszystko widzą. Parę tygodni temu zostali poinformowani i nie wiem, czy to do pani akurat, a w zasadzie pana Prezydenta to powinno dotyczyć, że odebrano i poinformowali, że problem zostanie rozwiązany, usunięty i kabel wisi tak, jak wisiał, a lampa do dzisiaj nie świeci. Panie Prezydencie prosiłbym, żeby pan jednak poinformował Straż Miejską, bo mamy taką informację, że jeżeli światło zgaśnie, coś się stanie, to dzwonimy do Straży Miejskiej, a Straż Miejska kogoś posyła. Więc nie wiem, jakie tam dalej działania z ich strony były, ale proszę to usunąć.  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji Panie Prezydencie, jeszcze odnośnie pomnika Sławika. Nie zgadzam się z tym, co pan mówi ze względu na to, że radni głosując uchwałę z tą mapką i wiadomo uchwała była podpisana, sprawdzona i była u Wojewody, nie było zastrzeżeń, a pan mówi, że myśmy głosowali za miejscem, które nie jest Urzędu Miasta.  Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Panie Przewodniczący, za chwilę…  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji Ale zaraz, panie Prezydencie. Pan mówi, że proboszcz zmienił lokalizację tego pomnika…  Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Nie zmienił lokalizacji…  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji Pan mówił.   
****  Informacje zawarte w protokole podlegają ochronie na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy  o dostępie do informacji publicznej (Dz.U 2016 poz. 1764)       
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Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Bo była wskazana działka, nieruchomość na której ma stanąć pomnik, a nie było wskazane w którym konkretnie miejscu.  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji Mówiłem, w którym miejscu i na sesji mówiłem, w którym miejscu. Wyraźnie mówiłem pokazując mapkę. Natomiast, jestem członkiem Rady Parafialnej i nie słyszałem na żadnej Radzie Parafialnej, żeby proboszcz powiedział chociaż słowo, że zmienia lokalizację.  Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Nie zmienia lokalizacji, dalej działka jest ta sama.  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji Nie chodzi mi o działkę, chodzi mi o miejsce, w którym miejscu? Tam jest wysepka, gdzie jest duży krzak.  Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  Panie Przewodniczący, zaraz będziemy mieli mapkę, wydruk, kto jest właścicielem gruntu, a proszę mi powiedzieć, kto po dwóch latach prawie pamięta, czy półtorej roku, co pan mówił na sesji? Jest to w uchwale napisane, w którym miejscu? Nie ma tego w uchwale napisane, jest wskazana nieruchomość.       Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji Jak omawiałem uchwałę, to tę mapkę miałem przy sobie panie Prezydencie.  Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Chciałabym się wytłumaczyć z tego, że faktycznie parking został w latach 90-tych tj. pod koniec zrobiony na parafialnym i wtedy było zezwolenie księdza proboszcza i to były takie czasy, że dla celów ogólnospołecznych mieliśmy taką możliwość zrobienia na takiej działce. Faktycznie wtedy to była działka parafii.   Ryszard Piechoczek-radny RM Cieszę się, że w budżecie znalazła się ulica Grzybowa, tylko chciałem zapytać, bo to jest w części i oczywiście to jest droga od Libowca w kierunku do Pielgrzymowic, ale jak będzie przebiegał remont?    Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Ulica Grzybowa, to jest ok.1200 mb w pasie drogowym bardzo wąsko i to się ogranicza w zasadzie do drogi, po której jeździmy i to jest 4,5-5m. Z kwot, które mogą być przeznaczone na wszystkie remonty dróg na całe, to jest ok.2 mln zł                  i może być na ul.Grzybową przeznaczone ok.350 metrów.  Ryszard Piechoczek-radny RM Od strony bardziej Pielgrzymowic?  Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Logika techniczna by nakazywała iść od ulicy Pielgrzymowic, wycofując się od tyłu, natomiast faktycznie nie wiemy, z której strony rozpoczniemy, bo owszem jest to ruch drogowy z kierunku miasta do Pielgrzymowic i z powrotem. Dla dobra naszych mieszkańców wypadałoby zacząć od naszej strony. Jeszcze jedno, nie poszerzymy tej drogi, bo żeby ją poszerzyć musielibyśmy zrobić projekt w trybie specjalnej ustawy i zacząć wykupywać grunty.  Więc pewnie zrobimy na 
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jakieś mijanki tam, gdzie to można zmieścić, ewentualnie mijanie się na wjazdach.   Ryszard Piechoczek-radny RM O chodniku w zasadzie nie ma mowy?  Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Nie ma mowy, a nawet o poboczu specjalnym nie ma mowy i jeszcze jedno tzn.ta droga, to jest zerwanie wszystkiego, bo nie ma podbudowy. To jest zrobienie drogi od nowa i jeszcze gorzej, bo trzeba wywieźć.   Ryszard Piechoczek-radny RM Mam drugie pytanie, ponieważ jest spora kwota na dożywianie i odżywanie, to jest ogólna kwota, jak ona jest podzielona, czy to jest OPS, bo teraz Szkoła Mistrzostwa Sportowego jest dofinansowanie?   Dariusz Holesz-Skarbnik Miasta W dziale 801, to dotyczy oświaty, a jeżeli w dziale 852, to dotyczy działań które prowadzi OPS, czy DPS i praktycznie wszystkie jednostki mają dożywianie i przedszkola również. Jeżeli chodzi o Szkołę Mistrzostwa Sportowego, to pani Prezydent podjęła decyzję, że będzie dofinansowana kwota do wyżywienia.  Ryszard Piechoczek-radny RM Pięć złotych jest teraz, czy ta kwota się zmieni na wyższą w przyszłości, czy zostaje 5 zł?  Dariusz Holesz-Skarbnik Miasta W takiej samej wysokości jak we wszystkich pozostałych jednostkach, żeby nie różnicować.   Ryszard Piechoczek-radny RM Czy w przyszłym roku planuje się podwyższyć tę kwotę?  Dariusz Holesz-Skarbnik Miasta Ta sama kwota. Wszystko zależy od tego, kto tam wygra przetarg i cenę, jaką zaproponuje wykonawca tej usługi, bo oni sami nie będą gotować, tylko catering będzie.  Tadeusz Markiewicz-radny RM Panie Prezydencie, nie widzę i być może nie jest to zapisane tj.remont po części chodników ul.Kusocińskiego od szpitala końcówka chodnika Kusocińskiego przy Al.J.Pawła II, jak się dochodzi ul.Marusarzówny. Mam w odpowiedzi na interpelację, że znajdzie się to w budżecie na 2018r. Nie dopatrzyłem się i być może jest to w kwotach, a nie napisane zadaniowo? Pytanie, ostatnio była bardzo duża burza i na temat ulicy Jesionowej rozmawiałem z panią Naczelnik. Tam jest ogromny problem, deweloper wybudował domy i przynajmniej w jakiejś koncepcji ul.Jesionowa rysuje się, czy na dalszą odległość, czy wykupy?   Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta Al.J.Pawła II i tam jest wpisany ten odcinek od wjazdu od szpitala do domu, który jest najbardziej zniszczony. Ulica Kusocińskiego?   
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Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Na pewno Al.J.Pawła II chodnik po tej stronie, co szpital tj.od skrzyżowania                       z ul.Kusocńskiego tak daleko, jak jest zapadnięty do domu prywatnego. Ulica Jesionowa, to jest jakby przedłużenie ulicy od ulicy A.Krajowej wchodzi odnoga. Teren torów kolejowych został w zeszłym roku na zasadzie wymiany przejęty i jako teren perspektywicznie pod przebudowę drogi dojazdowej do zasobu budynków jeszcze planowany do wykonania przy ul.Jesionowej. Czy to będzie realizowane w następnym roku? Trudno mi na ten temat powiedzieć.  Tadeusz Markiewicz-radny RM Na pewno projektowo chyba bardziej?  Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Chyba to w projekcie budżetu nie znalazło miejsca, natomiast w tej chwili się to odbywa po starej ulicy A.Krajowej, odnodze A.Krajowej ul.Kasztnowej.   Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji Mam pytanie odnośnie chodnika na ul.Norwida, czy będzie robiony ten chodnik, czy nie, bo słyszałem, że ponoć z Funduszu Sołeckiego ma tam być kawałek robiony? Chcę o to zapytać, bo Komisja składała taki wniosek.  Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta Tak, w tym roku miała być część robiona, ale…  Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Jesteśmy na etapie właściwie już ogłoszenia wyników przetargu ul.Norwida odcinek od początku w rejonie cmentarza, a w budżecie obywatelskim w przyszłym roku jest część dalsza. Oczywiście z uwagi na porę roku i niemożliwość wykonania tego w tym roku będziemy wnioskować o uwzględnienie tego w budżecie następnego roku. Jeżeli się to uda, to może w następnym roku będzie praktycznie całość zrobiona.  Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta Problem się pojawił ze względu na własność, bo okazało się, ze część chodnika nie leży na naszym terenie, tylko na Agencji Nieruchomości Rolnych.  Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Wystąpiliśmy o pozwolenie na realizację tego chodnika, który w zasadzie istnieje,  jest wydeptany i otrzymaliśmy.  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji Ostatnie pytanie odnośnie parkingu i drogi dojazdowej z płyt betonowych na Osiedlu 1000-lecia przy dwóch blokach Urzędu Miasta 15, 15 c i d. To jest droga dojazdowa z płyt betonowych, która jest 1968r. zbudowana i mieszkańcy zrobili sobie przy tej drodze parking. Tam dojeżdżają ludzie do poczty, przychodni i po wszystkich deszczach musimy wzywać albo Straż Pożarną, żeby wypompowała wodę, bo zalewa. Po deszczach nie mogą dojść do samochodów, ani wysiąść                  z samochodu. Ja już składam wniosek odnośnie tego dziesięć lat i co roku jest odmownie. Ludzie wychodzą i z tych płyt betonowych tną druty, bo wystają już druty z płyt betonowych i tez nie idzie tego przewalczyć. Podejrzewam, bo tam są dwa małe bloki spółdzielni „Nowa” i spółdzielnia „Nowa” również by się dołożyła być może do tego, żeby do tych dwóch bloków mieli również mieszkańcy dobry dojazd. Kiedy to będzie w budżecie miasta i również nasza Komisja składała taki wniosek. 
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 Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta Nie znalazło się to w budżecie, ale rozpoczniemy jakieś rozmowy ze spółdzielnią „Nowa” i zobaczymy, co z tego wyniknie? Budżet jest już przygotowany i na razie tego w budżecie nie ma.  Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Chciałabym powiedzieć, że tam przede wszystkim trzeba zaprojektować kanalizację i odwodnienie, bo bez tego nie ma sensu.  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji Kiedy to będzie być może w budżecie Miasta, w przyszłym roku?  Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta Mam projekt budżetu przed sobą, więc w tym budżecie nie jest to ujęte, ale jak pani Naczelnik mówi, jeżeli ma to być porządnie zrobione, to musimy zacząć od kanalizacji i odwodnienia tego terenu, bo nie ma sensu budować parkingu bez odwodnienia.  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji Mam pytanie, a gdzie odpływa woda z rynien, do sanitarki, czy do deszczówki?  Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Do deszczówki.  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji Jeżeli do deszczówki, to trzeba całą kanalizację?  Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Wybudować kanalizację deszczową.  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji Jest, jeżeli z rynien jest odpływ, to jest deszczówka.  Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Na teren jest odprowadzona, ale trzeba by było zapytać administratora jak odprowadzają wodę z dachu?  Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2. 
 

 Projekt uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2018 rok, 
 Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3. 
 c.d. Sprawy bieżące: • Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój,  
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok, 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają           
z upływem 2017 roku oraz ustalenia planu finansowego tych 
wydatków, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2018 roku 
stawek opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych               
z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów 
powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia pojazdu,                      
a następnie odstąpienia od jego usunięcia, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu               
i wyrobów zawierających azbest dla Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 
2017-2031”, 

     
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił p.Mariusz Orzechowski Firma 
Ekologika. 
 
Tadeusz Gorgol-radny RM Jak się to ma do azbestu na starych domach, bo kiedyś było gospodarskim sposobem tzn. brali na wóz, wywieźli na jakieś dzikie śmietnisko i znowu się coś nawoziło. Zakładam, że dzisiaj nie widać, bo jest to w jakiś sposób warstwą ziemi, czy innych śmieci przykryte.  Jaka jest tego szkodliwość?  Mariusz Orzechowski Firma Ekologika. Muszą się uwolnić włókna azbestowe, które są zawarte w mieszance cementowej, bo jeżeli jest dach i jest narażony na warunki atmosferyczne tj.rozprężenie                    i sprężanie, oraz wypłukiwanie, a to co jest w ziemi, to powiem inaczej. To, czy to szkodzi? Ni wiem, ale jest i można potraktować rury azbestowo-cementowe, które prowadzą i jest budowana sieć wodociągowa z takich rur. W związku z tym jest przeznaczone, że one mogą być pozostawione w ziemi, czyli nie trzeba ich wyjmować. Stąd też samo deponowanie na składowiskach w kwaterach zamkniętych pod powierzchnią ziemi może być odpowiednio…    
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Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji Czy jest rozeznanie w tych danych, na którym miejscu w województwie śląskim 
jest Jastrzębie?  
 
Mariusz Orzechowski Firma Ekologika. Jest takie rozpoznanie i temu służy baza azbestowa, która powstała już 7-8 lat temu i jest to narzędzie które służy do administrowania danych i wchodząc na stronę www.bazaazbestowa.gov.azbest można sobie porównać raporty z całą mapą Polski, w jakich rejonach od szczebla wojewódzkiego do szczebla gminnego jest tego azbestu i non stop ta baza azbestowa jest aktualizowana. Na chwilę obecną nie jestem w stanie odpowiedzieć, na którym miejscu miasto Jastrzębie się znajduje.  
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu 
gminnego Miasta Jastrzębie-Zdrój od osoby prawnej prawa 
własności nieruchomości gruntowej zabudowanej budynkiem 
usługowo-handlowym położonym przy ul. Pszczyńskiej 142                        
w Jastrzębiu-Zdroju, 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Roman Foksowicz-Zastępca 
Prezydenta Miasta. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu 
gminnego Miasta Jastrzębie-Zdrój od osób fizycznych prawa 
własności nieruchomości gruntowych położonych przy ul. Komuny 
Paryskiej w Jastrzębiu-Zdroju,  

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Roman Foksowicz-Zastępca 
Prezydenta Miasta. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 
przetargu nieograniczonego nieruchomości gruntowej zabudowanej 
stanowiącej własność Miasta Jastrzębie-Zdrój położonej przy                     
ul. Ogrodowej 20, 
 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Daniel Zarzycki-Naczelnik 
Wydziału Mienia. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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 Pismo mieszkańców ul.Okrzei i ul.Młyńskiej z dnia 13 listopada 
2017r. w sprawie rzetelnej analizy nowego poprawionego projektu 
uchwały, 

 
Komisja zapoznała się z powyższym pismem i przyjęła do wiadomości. 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta Na sesji ostatnio rozmawialiśmy na temat tej uchwały, która została na szczęście wycofana i która stwarzała warunki, że niektóre działalności gospodarcze związane z działalnością, która wpisana jest również spalarnia, zostałyby zablokowane  inne działalności typu chociażby pogrzeby i przygotowania do pogrzebów. W związku z tym zobowiązaliśmy się do tego, że stworzymy uchwałę dotyczącą przystąpienia do zmiany planu, który by nie pozwalał na stworzenie takiej działalności związanej typowo ze spalarnią. Pismo właściwie mieszkańców dotyczy tego tematu konkretnie i pracujemy nad taką uchwałą.  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji Czyli, teraz nie będzie jeszcze?  Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta Nie będzie tej uchwały, dlatego, że chcemy jakiś szymel opracować, a później jeszcze rozmawiać z mieszkańcami, jakie uwagi do tego mają? Myślę, że w styczniu, bo grudniu może nie zdążymy, ale w styczniu ta uchwała się pojawi.  
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji Czy są pytania odnośnie tej sprawy? 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM Nie zadam pytań, tylko powiem wyprzedzająco i w domniemany sposób, że Rada Miasta podejmując uchwałę musi podjąć uchwałę zgodnie z obowiązującym prawem. Tak, jak będzie prawo obowiązywać, bo nie każdy wniosek osób zainteresowanych, czy to mających jakby interes prawny, czy faktyczny i nie znaczy, że będzie uwzględniony. Nie mówię, że nie będzie uwzględniony, bo bardzo dobrze i nawet zabierałem bardzo szeroko głos na ten temat, że przygotowując uchwałę która ma się nijak do sytuacji. Trzeba jednak przygotować, bo taka uchwała musi być przygotowana na pewnej bazie dokumentów i innych.   Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta Także rozmów z mieszkańcami.   Tadeusz Markiewicz-radny RM Koncepcja jest dobra i na pewno uwzględni się to, co jest możliwe, uwagi mieszkańców, ale zgodnie z obowiązującym prawem, bo inaczej sobie tego nie wyobrażam. Z tym, że ważny jest głos mieszkańców i konsultacje z nimi i rozmowy, żeby to wszystko było porządnie zrobione.   

 Pismo z dnia 24 listopada 2017r. w sprawie opiniowania projektu 
planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego obszaru 
położonego przy ul.Rolniczej w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego 
symbolem Bz93, 

 



17 
 

Komisja zapoznała się z powyższym pismem i przyjęła do wiadomości. 
  Barbara Mirecka-Naczelnik Wydziału Architektury Plan miejscowy i najpierw plan przy ul.Rolniczej, bo jego status jest pilny. Wysyłamy w tej chwili do uzgodnień do PIN i dlatego też tak mamy w umowie z urbanistą, że dzielimy się wiedzą z Komisją merytoryczną. Dopuszczamy hodowlę brojlerów w ilości do 210DJP, czyli maksymalnie w dwóch obiektach w obecnym inwentarskim i zbudowanym jako magazynowy i może być 52,5 tys. brojlerów.   W takim stanie puszczamy to do uzgodnień. Zobaczymy, kiedy organy nam opinie i uzgodnienia przyślą, a potem poprawiony projekt planu będzie wyłożony do publicznego wglądu i będzie dyskusja publiczna. Tutaj państwu jeszcze proponuje pani Prezydent w tym piśmie, że jeśli państwo mieliby takie życzenie, a za miesiąc będziemy tutaj rozmawiać o projekcie na Komisji w pierwszym półroczu przyszłego roku i jeżeli państwa byłaby taka wola, to można by jeszcze zwiedzić dwa obiekty…  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji W styczniu, mam to już w planie pierwszego półrocza.  Barbara Mirecka-Naczelnik Wydziału Architektury Zwracam uwagę, że Powiatowy Lekarz Weterynarii tj. ten, który ma właściwość miejscową i rzeczową dla Jastrzębia i dla Wodzisławia Śląskiego mówił o tym, że… bo mieliśmy zarzuty, że pojechaliśmy do Bieńkowic, za daleko. Nie wiadomo skąd ten adres był wzięty? Pan weterynarz wskazywał, że w gminie Gorzyce w miejscowości Odra są trzy kurniki po 16 tys. i to jest jakieś 48 tys. w sumie brojlerów. Natomiast w gminie Lubomia na Grabówce są trzy kurniki po 40 tys., czyli to jest 120 tys., czyli znowu dwa razy więcej niż u nas. Jeżeli takie życzenie byłoby państwa radnych, to można wkomponować w tematykę wyjazdową. Jeśli nie, to ze swojej strony myślę, że pani Prezydent i tak tutaj służby pani Prezydent podległe ze zwykłej ciekawości na pewno przed podjęciem decyzji na sesji w przyszłym roku na pewno zwiedza te obiekty w ramach tutaj nadzoru weterynarza z Wodzisławia. Nie mamy innego wyjścia, niż iść, a państwo radni jak nie przyjmą tej uchwały na sesji, to musicie powiedzieć, co się nie podoba                i w jakim kierunku idziemy?  

 Pismo z dnia 24 listopada 2017r. w sprawie opiniowania projektów 
planów miejscowych zagospodarowania przestrzennego obszarów 
położonych przy:  

-  ul.Wodzisławskiej w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego symbolem C92, 
-  ul. Mikołaja Reja w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego symbolem Sz94, 
- ul.1 Maja w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego symbolem C95,                          
- skrzyżowaniu Alei Józefa Piłsudskiego i ul.A.Bożka w Jastrzębiu-
Zdroju oznaczonego symbolem C96. 

 
Komisja zapoznała się z powyższym pismem i przyjęła do wiadomości. 
 
Barbara Mirecka-Naczelnik Wydziału Architektury Wymienione plany są bardziej zaawansowane. Tam już opinie i uzgodnienia spływają, to są cztery małe plany, gdzie robimy poprawkę. Na ulicy Wodzisławskiej dopuszczamy teren rekreacyjny i jesteśmy na stawach przy ul.Wodzisławskiej, teren będący własnością miasta. Przy ul. Mikołaja Reja i tam 
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chodziło o skrajny segment najbardziej zbliżony do ogródków działkowych, żeby umożliwić ewentualne urządzenie mieszkań komunalnych i taka funkcja jest dopuszczona. Na ulicy 1 Maja, to jest teren osoby prawnej, budynek starego sądu i tam plan zmieniamy w tym kierunku, żeby była możliwość realizacji…  Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji Jeżeli chodzi o ul.Reja, to chodzi o hotel?  Barbara Mirecka-Naczelnik Wydziału Architektury Były hotel, ten najbardziej skrajny na północ położony segment. Ulica 1 Maja stary budynek sądu, obiekt rejestrowy i chodzi o to, żeby zorganizować część mieszkalną również w tym budynku, bo takie było zainteresowanie właściciela                i działka miasta przy ul.Piłsudskiego, A.Bożka bezpośrednio sąsiadująca z domem handlowym Gwarek. Tutaj jest przeznaczenie pod gastronomię. Zmieniamy                      z zieleni na teren usługowy tak, żeby  komunikacją z alei na A.Bożka móc tam do tego obiektu dojechać.    Ad.6.  Wolne głosy i wnioski.  Nie wniesiono.  Ad.7.  Przyjęcie protokołów z dnia 25 września 2017r. oraz 23 października 2017r.  Protokół z dnia 25 września 2017r. przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, 
wstrzymujących się –0. 
 Protokół z dnia 23 października 2017r. przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0.  Ad.8.   Zakończenie posiedzenia. Przewodniczący Komisji – Stefan Woźniak zakończył posiedzenie.   

 
Przewodniczący Komisji    Gospodarki Komunalnej                              i Przestrzennej  

Protokołowała            Stefan Woźniak Alicja Kogut 
    


